
 
 
 
 
   
 
 

 

Sandnes kommune 
 

Malmheim skole 
 

Møtereferat 

Dato: 
Møtereferent: 
Vår referanse:  

Velg møtedato her 
Kjetil Myklebust 
25/00291-1 
 

 

Til stede: Tore Haugland, repr. skolens lærere 
Helene Lode Thorsen, repr. skolens lærere 
Gunn Heidi Solbakken, repr. andre tilsatte 
May Brit Skei Eek, repr. skolens foresatte (FAU) 
Ragnhild Cecilie Ims, repr. skolens foresatte (FAU) 
Karen Lea Henriksen, repr. elevene (elevråd) 
Jakob Nese, repr. elevene (elevråd)  
Njål Folkvord, repr. Sandnes kommune (politisk representant, bydelsutvalget) 
Kjetil Myklebust, repr. Sandnes kommune (rektor og referent) 

Forfall: May Brit, Unni Lea var erstatter fra FAU 

Sendes 
også:  

Skriv inn andre mottakere 

Sak Behandlet Ansvarlig/frist 

1/25 
Godkjenning av innkalling og saksliste, saker under Evt  

- Skolerute 25-26 
Godkjent 

 

2/25 
Konstituering – valg av leder 
Vedtak: Leder for SU er Tore Haugland – enstemmig 
Han ledet resten av møtet  

 

3/25 

Nytt fra elevråd, lærere, SFO, FAU, kommunen, rektor 
Elevråd: TL, sosiale bingo i klassene, lekser, leker ute  
Lærere: kartleggginger, utviklingssamtaler, elevundersøkelse 
SFO: litt færre elever i løpet av året, fin vinterferie med tur til 
Vitengarden. 
FAU: skoledisko, foreldremøte med barnehage 13.mars, 17.mai-
komite, mer lekeapparat ute? (ligger hos rektor).  
Kommunen: felles foreldremøte Sandes 12.februar ift trygt 
ungdomsmiljø. Politi og andre. Blir fulgt opp av kommunen. 
 
Forslag til vedtak: Blir tatt til orientering 

 

4/25 

Resultatvurdering 2024, Malmheim skole 
Denne ble gått igjennom. 
FAU: godt at mobbing blir tatt tak i. 
Lærere: skolen jobber godt med trygt og godt, sosiogram – 
klassetrivsel. 
Forslag til vedtak: Blir tatt orientering 

 

5/25 

Leksehjelp 
Forslag til vedtak: Skolen går videre med å endre på leksehjelp slik 
at den i hovedsak gjelder de eldste elevene. 
Elev: Noen bryr seg mindre om lekser, kanskje får hjelp til det. 
For mange på leksehjelp av og til. Viktig at foreldre veit om hvilke 
lekser de har. 
FAU: Bra for de eldre også kan få tilbud. 
Skolen tar innspill med i videre planlegging av leksehjelp. 

 

6/25 Økonomi og personalsituasjon  



 

 

Litt om vikarer og tilsettinger, bruker heller interne enn eksterne 
vikarer. Blir ikke lyst ut undervisningsstillinger for neste skoleår, 
mulig noe stilling knytt til SFO viss det blir stor søknad til SFO. 
Skolen har noe overforbruk på ansatte, men det er bevisst. Buffer 
ift vikarsituasjon. 
Gikk omtrent i balanse i 2024. 
 
Forslag til vedtak: Blir tatt til orientering 

7/25 
Eventuelt 
Skolerute: 3 dg SFO, bra med felles miljø/lærere  
Valgfrie avklart med barnehage. 
Kjetil avklarer med barnehage, lurt. 

 

 

 

 

Kjetil Myklebust 

 

Dette dokumentet er elektronisk produsert og krever ikke signatur. 


